
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

04.03.2020                                        м.Черкаси                                                 № 26 

 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 3: Кокодзей В.М. - голова комісії, Далібожак В.М. - 

секретар комісії, Волкович В.М. 

 

Відсутні: - 2: Кулініч В.В.,  Футима А.Ф. 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Митюк Тетяна Сергіївна - заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 Пивак Дмитро Володимирович - начальник управління економічного 

розвитку Департаменту регіонального розвитку обласної державної 

адміністрації 

 Синільник Сергій Анатолійович - заступник директора Департаменту 

інфраструктури, розвитку та утримання мережі автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення 

 Чубань Сергій Васильович - директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства облдержадміністрації 

 

 Синільник С.А. запропонував включити до порядку денного засідання 

постійної комісії розгляд таких проєктів рішень:  

 «Про внесення змін до обласної цільової програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2020 

роки»; 

 «Про внесення змін до Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки». 

 Члени постійної комісії підтримали пропозицію Синільника С.А. 

 



Порядок денний: 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2020 рік 

Пивак  

Дмитро Володимирович 

- начальник управління економічного 

розвитку Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

3. Про  внесення  змін до рішення  обласної   ради   від    20.12.2019   № 

34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік» 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

4. Про   хід   виконання     рішення   обласної    ради   від     18.12.2018   

№ 28-2/VІІ «Про затвердження Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки» (зі змінами) 

Синільник  

Сергій Анатолійович 

- начальника управління автомобільних 

доріг Департаменту будівництва 

облдержадміністрації 

 

5. Про    хід     виконання     рішення    обласної   ради   від  07.10.2016   

№ 9-7/VІІ «Про програму регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 роки» 

Чубань  

Сергій Васильович 

 

- директора Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації  

 

6. Про   хід   виконання    рішення   обласної   ради   від    29.04.2011   

№5-2/VI «Про програму підвищення енергоефективності та зменшення 

споживання енергоносіїв Черкаської області на 2011-2020 роки» 

Чубань  

Сергій Васильович 

 

- директора Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації  

 

7. Про   хід   виконання та зняття з контролю рішення   обласної   ради   

від  28.12.2012 №19-17/VI «Про програму забезпечення службовим житлом 

працівників органів державної влади і місцевого самоврядування в області» 

Чубань  

Сергій Васильович 

 

- директора Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації  

 



8. Про хід виконання та зняття з контролю  рішення обласної   ради від 

27.11.2014 №35-1/VI «Про регіональну програму модернізації комунальної 

теплоенергетики Черкаської області на 2014-2015 роки» 

Чубань  

Сергій Васильович 

 

- директора Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації  

 

9. Про внесення змін до обласної цільової програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2020 

роки 

Синільник  

Сергій Анатолійович 

- начальника управління автомобільних 

доріг Департаменту будівництва 

облдержадміністрації 

 

10. Про внесення змін до Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки 

Синільник  

Сергій Анатолійович 

- начальника управління автомобільних 

доріг Департаменту будівництва 

облдержадміністрації 

 

11. Про план роботи постійної комісії з питань розвитку інфраструктури 

та житлово-комунального господарства на 2020 рік 

Кокодзей 

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Пивака Д.В., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2020 рік». Зазначив, що Програма розроблена на підставі пропозицій від 

структурних підрозділів облдержадміністрації, територіальних органів 

міністерств та інших центральних органів виконавчої влади, пропозицій 

громадськості, опрацьованих в установленому порядку, даних Головного 

управління статистики у Черкаській області. У сільському господарстві, питома 

вага якого у валовій доданій вартості області становить майже 22 %, у 2019 році 

виробництво продукції зменшилося на 2,5 % проти попереднього року за 

рахунок зменшення виробництва продукції рослинництва на 6,0 % (зменшено 

валовий збір кукурудзи, виробництво цукрових буряків та картоплі). 

Для розвитку та підтримки фермерських господарств, 

сільськогосподарських виробничих та обслуговуючих кооперативів в області 1 

серпня 2019 року у реєстрі дорадчих служб Міністерства аграрної політики та 

продовольства зареєстровано громадську організацію „Черкаська обласна 

сільськогосподарська дорадча служба“, що дає можливість отримувати 

підтримку для проведення її діяльності. 



Пріоритетними цілями на 2020 рік в агропромисловому комплексі області 

є: інвентаризація земель, покращення якості земель, розвиток 

сільськогосподарських кластерів, підтримка дрібних (в т. ч. сімейних) 

фермерських господарств, розвиток тваринництва. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проєкт рішення «Про Програму 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік» (із 

змінами та доповненнями) на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок додається. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік». Зазначила, що 

загальний фонд – по доходах у сумі 6 072 680,1 тис. грн, з них трансферти з 

державного і місцевих бюджетів 5 025 377,4 тис. грн, по видатках – 5 750 269,1 

тис. грн, кредитуванню – 2 443,1 тис. грн, з перевищенням доходів над 

видатками (профіцитом) у сумі 319 967,9 тис. грн; спеціальний фонд – по 

доходах у сумі 650 917,7 тис. грн, з них трансферти з державного і місцевих 

бюджетів 498 075,7 тис. грн, по видатках – 965 433,8 тис. грн, кредитуванню – - 

(«мінус») 19,7 тис. грн, з перевищенням видатків над доходами (дефіцитом) у 

сумі 314 496,4 тис. грн. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проєкт рішення «Про звіт про 

виконання обласного бюджету за 2019 рік» на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок додається. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік». Зазначила, що на 2020 

рік визначено доходи обласного бюджету у сумі 3 036 137 562,34 гривень, у 

тому числі доходи загального фонду обласного бюджету – 2 138 370 282 

гривень та доходи спеціального фонду обласного бюджету – 897 767 280,34 

гривень; видатки обласного бюджету у сумі 3 413 097 890,43 гривень, у тому 



числі видатки загального фонду обласного бюджету – 2 102 358 105,32 гривень 

та видатки спеціального фонду обласного бюджету – 1 310 739 785,11 гривень.  

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проєкт рішення «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2020 рік» (із змінами)  на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок додається. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Синільника С.В., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про  хід виконання  рішення   обласної  ради   від  18.12.2018   

№ 28-2/VІІ «Про затвердження Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки» (зі змінами).  

Зазначив, що передбачена субвенція з державного бюджету місцевим 

бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, ремонту і 

утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 

вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах на 2019 рік обсягом 

488 404,5 тис. грн, з яких профінансовано та використано 439 591,96 тис. грн. 

З них: 

на будівництво, реконструкцію, капітальний ремонт автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення затверджено 45 771,9 тис. грн та 

використано 41 918,40 тис. грн, при цьому введено в експлуатацію 17,5 км 

доріг; 

на поточний середній ремонт автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення затверджено 215 286,0 тис. грн, використано 

203 332,96 тис. грн, при цьому введено в експлуатацію 92,2 км доріг; 

на поточний дрібний ремонт та експлуатаційне утримання автомобільних 

доріг загального користування місцевого значення затверджено 131 746,0 тис. 

грн, та використано 101 893,96 тис. грн при цьому ліквідовано 243 756,51 м2 

ямковості; 

на будівництво, реконструкцію, капітальний ремонт вулиць і доріг 

комунальної власності у населених пунктах затверджено 6 818,6 тис. грн та 

використано 6 813,54 тис. грн при цьому введено в експлуатацію 16 842,0 м2 

покриття; 

на поточний середній ремонт вулиць і доріг комунальної власності у 

населених пунктах затверджено 67 841,7 тис. грн. та використано 65 350,88 тис. 

грн, при цьому введено в експлуатацію 125 247,0 м2 покриття; 



на поточний дрібний ремонт та експлуатаційне утримання вулиць і доріг 

комунальної власності у населених пунктах затверджено 20 905,4 тис. грн, з 

яких використано 20 282,22 тис. грн..  

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про хід виконання рішення обласної 

ради від 18.12.2018 № 28-2/VІІ «Про затвердження Програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування Черкаської області на 2019-2022 

роки» (зі змінами)» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради.. 

 

Висновок додається. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

5. СЛУХАЛИ:  

 Чубаня С.В., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-7/VІІ «Про програму регулювання 

чисельності безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області 

на 2016-2020 роки».  

 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію   про  хід  виконання    рішення   обласної ради  від 

07.10.2016 № 9-7/VІІ «Про програму регулювання чисельності безпритульних 

тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 роки» взяти до 

відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

Висновок додається. 

 

 

6. СЛУХАЛИ:  

 Чубаня С.В., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 29.04.2011 №5-2/VI «Про програму підвищення 

енергоефективності та зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області 

на 2011-2020 роки». Зупинився на інформації про видані кредити приватним 

особам, об'єднанням співвласників багатоквартирних будинків та житлово-

будівельним кооперативам для здійснення заходів з підвищення 

енергоефективності у 2019 році. 

 

Інформація додається. 

 



ВИРІШИЛИ: інформацію   про  хід  виконання    рішення   обласної ради  від 

29.04.2011 №5-2/VI «Про програму підвищення енергоефективності та 

зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області на 2011-2020 роки» 

взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

Висновок додається. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Чубаня С.В., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 28.12.2012 №19-17/VI «Про програму забезпечення 

службовим житлом працівників органів державної влади і місцевого 

самоврядування в області». Зазначив, що у зв'язку з відсутністю фонду 

службового житла та системи обліку працівників органів державної влади і 

місцевого самоврядування, які потребують забезпечення службовим житлом, 

Департамент інфраструктури та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації пропонує зняти з контролю рішення обласної ради від 

28.12.2012 № 19-17/УІ «Про програму забезпечення службовим житлом 

працівників органів державної влади і місцевого самоврядування в області». 

 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання  рішення обласної ради від 

28.12.2012 №19-17/VI «Про програму забезпечення службовим житлом 

працівників органів державної влади і місцевого самоврядування в області»» 

взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 28.12.2012 

№19-17/VI «Про програму забезпечення службовим житлом працівників 

органів державної влади і місцевого самоврядування в області» у зв’язку з 

відсутністю фонду службового житла та системи обліку працівників органів 

державної влади і місцевого самоврядування, які потребують забезпечення 

службовим житлом. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

Висновок додається. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Чубаня С.В., який поінформував членів комісії про хід виконання рішення 

обласної ради від 27.11.2014 №35-1/VI «Про регіональну програму модернізації 

комунальної теплоенергетики Черкаської області на 2014-2015 роки». Зазначив, 

що у зв’язку із закінченням терміну дії програми та відсутністю бюджетних 



коштів, що виділялись на її фінансування, Департамент інфраструктури та 

житлово-комунального господарства облдержадміністрації пропонує зняти з 

контролю рішення обласної ради від 27.11.2014 №35-1/VI «Про регіональну 

програму модернізації комунальної теплоенергетики Черкаської області на 

2014-2015 роки». 

 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання  рішення обласної ради від 

28.12.2012 №19-17/VI «Про програму забезпечення службовим житлом 

працівників органів державної влади і місцевого самоврядування в області»» 

взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 28.12.2012 

№19-17/VI «Про програму забезпечення службовим житлом працівників 

органів державної влади і місцевого самоврядування в області» у зв’язку з 

відсутністю фонду службового житла та системи обліку працівників органів 

державної влади і місцевого самоврядування, які потребують забезпечення 

службовим житлом. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

Висновок додається. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

 Синільника С.А., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до обласної цільової програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2020 

роки». Зауважив, що у зв'язку з прийняттям розпоряджень обласної державної 

адміністрації від 28.02.2020 № 125 «Про зміни в структурі Черкаської обласної 

державної адміністрації» та від 02.03.2020 № 130 «Про внесення змін до 

розпорядження  Черкаської  обласної  державної  адміністрації  від 22.04.2016 

№ 186» змінено найменування юридичної особи публічного права - 

структурного підрозділу Черкаської обласної державної адміністрації з 

«Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації» на 

«Департамент будівництва Черкаської обласної державної адміністрації» та 

викладено в новій редакції Положення про Департамент будівництва 

Черкаської обласної державної адміністрації. З метою відображення вказаних 

змін у Обласній цільовій програмі підтримки індивідуального житлового 

будівництва «Власний дім» на 2016-2020 роки розроблено запропонований 

проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Обласної цільової 

програми підтримки індивідуального житлового будівництва «Власний дім» на 

2016-2020 роки». Прийняття проєкту рішення дасть можливість запровадити 



комплексний підхід до процесу реалізації регіональної політики в галузі 

будівництва. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до обласної 

цільової програми підтримки індивідуального житлового будівництва на селі 

«Власний дім» на 2016-2020 роки» та рекомендувати до розгляду за умови 

внесення на розгляд пленарного засідання обласної ради у встановленому 

порядку. 

 

Висновок додається. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Синільника С.А., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки». Зауважив, що 

у зв'язку з прийняттям розпоряджень обласної державної адміністрації від 

28.02.2020 № 125 «Про зміни в структурі Черкаської обласної державної 

адміністрації» та від 02.03.2020 № 130 «Про внесення змін до розпорядження 

обласної державної адміністрації від 22.04.2016 № 186» змінено найменування 

юридичної особи публічного права - структурного підрозділу Черкаської 

обласної державної адміністрації з «Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської обласної 

державної адміністрації» на «Департамент будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації» та викладено в новій редакції Положення про 

Департамент будівництва Черкаської обласної державної адміністрації. З метою 

відображення вказаних змін у Програмі розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки розроблено 

запропонований проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми розвитку автомобільних доріг загального користування Черкаської 

області на 2019-2022 роки». Прийняття проєкту рішення дасть можливість 

запровадити комплексний підхід до процесу реалізації регіональної політики в 

галузі будівництва та дорожнього господарства. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування Черкаської області на 

2019-2022 роки» та рекомендувати до розгляду за умови внесення на розгляд 

пленарного засідання обласної ради у встановленому порядку. 

 

Висновок додається. 



 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

 Кокодзея В.М., який запропонував затвердити план роботи 

постійної комісії  на 2020 рік. 

 

Проект плану роботи комісії додається. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних відносин  на 2019 рік. 

 

«За» –  6,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії         В. КОКОДЗЕЙ 

 

 

Секретар комісії         В. ДАЛІБОЖАК 


